
 

 

Vă mulțumesc tuturor că sunteți astăzi aici. Știu cât de mult înseamnă acest lucru pentru 

poporul israelian care a suferit cel mai grav atac terorist din ultimele generații.  

Sunt mândră să mă aflu astăzi aici împreună cu voi, care ați venit în număr atât de mare. 

Prezența noastră aici - în fața Parlamentului European - este semnificativă. Adunarea noastră 

în Agora Simone Veil este simbolică. Vocea noastră este importantă, iar poziția noastră fermă 

împotriva terorismului este crucială.  

Ziua de 7 octombrie va intra în istoria lumii ca o zi a infamiei. Lumea a asistat la asasinarea 

evreilor pentru simplul fapt că sunt evrei. Din nou. În Israel.  

Suntem aici împreună cu președintele Consiliului European, cu președinta Comisiei Europene 

și cu voi toți, pentru a ne exprima, într-un singur glas, solidaritatea, pentru a condamna 

îngrozitoarele acte teroriste criminale și pentru a cere eliberarea imediată a ostaticilor.  

Europa este pregătită să ajute la găsirea unei soluții, dar am mai spus-o și o voi spune din nou: 

terorismul nu poate fi justificat.  

Hamas este o organizație teroristă, nu reprezintă aspirațiile legitime ale poporului palestinian. 

Nu oferă soluții, ci doar vărsare de sânge.  

Să spunem lucrurilor pe nume. Pe 7 octombrie, Hamas a ucis peste o mie de bebeluși, copii, 

femei și bărbați nevinovați și a luat circa 100 de ostatici. Hamas a deschis focul asupra a sute 

de tineri în timpul unui festival de muzică, ucigând fără discriminare chiar și cetățeni ai UE. A 

răpit fete și băieți tineri. A capturat bătrâni supraviețuitori ai Holocaustului și i-a târât afară din 

casele lor. A expus pe străzi cadavrele ca pe niște trofee. 

Nu este momentul să ne lansăm în recriminări. Trebuie să spunem răspicat: avem de-a face cu 

teroarea în forma ei cea mai gravă.  

Domnule ambasador Regev, vă mulțumesc pentru prezența dumneavoastră aici. Aceasta este 

Europa: suntem alături de voi. 

Iar acum vă invit să păstrăm un moment de reculegere în memoria victimelor.  

 


